
EKVA juhatuse koosolek 

PROTOKOLL  nr 2013-6 

20.detsember 2013 

Koht: Tallinn, Alfredi Pubi 

Aeg: 17:30-20.30 

Juhatas: Lembit Talpsepp 

Osalejad: Lembit Talpsepp, Jürgen Lamp, Tiia Eeskivi, Harri Reidma, Taavi Valdlo, Maie Tamm, Irina 

Vilipson, Tiia Krutob ja  Aivar Hommik.  Puudus Leili Kaas. Koosolekul viibisid külalistena Helvi 

Erikson, Elvi Keernik, Kersti Lepik ja Anu Teesalu. 

Protokollija Tiia Eeskivi. 

 

Lembit Talpsepp tutvustas koosoleku päevakorda: 

    1. Uue liikme vastuvõtmine; 

    2. Aastakoosoleku läbiviimise head ja vead 

    3. Tuleviku tegemised: 

     

Juhataja Lembit Talpsepp alustas päevakorrapunktide läbiarutamist: 

1. Uue liikme vastuvõtmine: ühehäälselt vastu võetud EKVA liikmeks Marge Nõmm 

2. L.Talpsepp andis ülevaate koosolekust, mis üldiselt läks hästi ja osavõtt oli hea. Koos külalistega oli 

kuni 85 inimest. Negatiivse poolena märkis L.Talpsepp, et ruumide üüri arve esitati 120 euro võrra 

suuremana kokkulepitust 367 eurot. Otsustati, vaatamata kohustuse puudumisele kokkulepitust 

rohkem maksta, summa tasuda. Juhatuse liikmed ja külalised diskuteerisid aastakoosoleku ja edasise 

tegevuse teemadel. Otsuseid vastu ei võetud.   

3. L. Talpsepp tutvustas, et tuleviku tegemistest, mis olid vabas vormis ka punktis  2 arutlusel,  on 

järgmisena tähelepanu all aktuaalsed EKVA 2013.a. teatmiku koostamine ja Balti mv juhendi, eelarve 

koostamine ning kohtunike leidmine. 

  

Kell 20.30 Lembit Talpsepp tänas kokkutulnuid ja kuulutas koosoleku lõppenuks. 

Lembit Talpsepp     Tiia Eeskivi 

Koosoleku juhataja     Koosoleku protokollija 

 


